

CENTER FOR FAMILY INVOLVEMENT



Every family of an individual with a disability, together with the professionals who work with them, embraces the family's role in improving the lives of individuals with disabilities.

WHAT WE DO

We work with families to increase their skills as advocates, members, and leaders so that family members and others with disabilities can lead the lives they want.

PARTNER with families and professionals to encourage and foster family engagement and leadership

MAINTAIN a website of resources and products

CONNECT with diverse communities across Virginia through cultural brokers

PROVIDE 1:1 emotional, informational and systems navigational support in a culturally sensitive way

RESEARCH needs and strategies for improving family engagement

HOST Virginia is for Siblings activities

THROUGH OUR WORK, FAMILIES BECOME:

ADVOCATES speaking with and for their family members

MENTORS using what they have learned to help others

LEADERS making life better lives for those who follow



- 877.567.1122 – English, Spanish + Arabic
- 700 E Franklin St, Ste 140 | Richmond, VA 23284
- www.fb.com/centerforfamilyinvolvement
- www.centerforfamilyinvolvement.org

CONTACT

Supporting families of children and young adults with special health care needs and disabilities because

WE HAVE BEEN WHERE YOU ARE.

مركز إدماج الأسرة

كل أسرة لفرد من ذوي الإعاقة إضافة الي المهنيين الذين يعملون معهم يتبنون دور الأسرة في تحسين حياة ذوي الإعاقة.

يعمل مركز إدماج الأسرة مع الأسر من أجل رفع قدراتها كمناصرين، أعضاء، وقادة وبذلك يستطيع أفراد أسر المعاقين والآخرون من ذوي الإعاقة أن يعيشوا الحياة التي ينشدونها.

بحث الاحتياجات والإستراتيجيات لتطوير الشراكة الأسرية.

الشراكة مع الأسر والمهنيين لتشجيع وتعزيز اشراك الأسرة والقيادة.

ربط المجتمعات المتنوعة في كل أرجاء فيرجينيا عبر الوسطاء الثقافيين.

تقديم دعم عاطفي، معلوماتي، مع تقديم الدعم البحثي في النظام وذلك علي أساس الفرد للفرد (1:1) مع أخذ الحساسية الثقافية في الإعتبار.

إستضافة أنشطة فيرجينيا للأشقاء.

حفظ موقع إلكتروني خاص بالمصادر والمنتجات.

من خلال عملنا تصبح الأسر:

مناصريين يتحدثون مع ونياية عن أعضاء أسرهم من ذوي الإعاقة.

مرشدين يستخدمون ما تعلموه لمساعدة الآخرين.

قادة يمهدون الطريق لحياة افضل للذين يأتون من بعدهم.



877.567.1122 – English, Spanish + Arabic

700 E Franklin St, Ste 140 | Richmond, VA 23284

www.fb.com/centerforfamilyinvolvement

www.centerforfamilyinvolvement.org

ننعم أسر الأطفال والراشدين الشباب من ذوي الاعاقة و ذوي الإحتياجات الصحية الخاصة لأننا مررنا بما تمر به الآن.